Call for Applications



Japanese Government Scholarship 2019 (Teacher Training)

The Government of Japan offers scholarship to Sudanese teachers who wish to conduct research on school education at Japanese universities under the Scholarship Program offered by Japanese Government, Ministry of Education, Culture, Sport, Science and Technology (MEXT) as below:

Qualifications:

- 1. Of a Sudanese nationality (military personnel are not eligible for application)
- 2. Born on or after April 2, 1984
- 3. A graduate of a university or a teacher training school
- 4. A 5 years' experience, at least, as teacher in elementary or secondary schools
- 5. Free from any mental or physical disability that would be an impediment to the pursuit of study in Japanese universities
- 6. Kindly, see more details about the qualification on the website below: https://www.studyjapan.go.jp/jp/smap_stopj-applications_teacher.html
- ♦ **Scholarship Period:** October, 2019 March 2021 (Including 6 months pre-sessional course)

NOTE

- Guidelines and application forms are available at the website below: https://www.studyjapan.go.jp/jp/smap_stopj-applications_teacher.html
- Application forms are available at the Reception of the Japanese Embassy in Khartoum between 9:00 and 14:00 hrs, by Thursday 31st January 2019. The date of the paper test will be notified to the applicants who pass the paper screening.

Applicants are required to submit application forms to the Embassy of Japan in Sudan including:

- (1) Application Form [1 Original, 1 Copy], either typed or clearly handwritten with two passport-size ID photos attached
- (2) Placement Preference Application Form [1 Original]
- (3) Certified Grade Transcript and Diploma from the last university attended [2 Copies]
- (4) Certificate of Employment [1 Original, 1 Copy]
- (5) Recommendation Letter [1 Original, 1 Copy]
- (6) Medical Certificate [1 Original, 1 Copy] (the Certificate form can be downloaded from the above-mentioned website)
- (7) Birth Certificate [2 Copies]

Photocopied or electronically scanned applications are not accepted. Submitted documents are not to be returned to applicants in any case.

CONTACT

Culture and Information Section, Embassy of Japan in Sudan Tel: 0183471601 / 0183471602



منح الحكومة اليابانية الدراسية (الخاصة بتدريب المعلمين)

تقدم حكومة اليابان منحاً للدراسة في الجامعات اليابانية للمعلمين السودانيين الراغبين في إجراء دراسات تتعلق بالتعليم المدرسي بالجامعات اليابانية ضمن برنامج منح وزارة التعليم و الثقافة والرياضة والعلوم والتكنولوجيا اليابانية (MEXT) وذلك وفقا لما يلي:

المه هلات؛

.4

- 1. من حاملي الجنسية السودانية (ضباط الجيش لا يمكنهم التقدم للمنحة).
 - 2 من مواليد 2 أبريل 1984 أو ما بعده.
 - 3 شهادة جامعية أو شهادة تدريب خاص بالمعلمين.
- خبرة لا تقل عن خمس سنوات من التدريس في مدارس أساس أو ثانوية.
- 5 أن يكون المتقدمون النقين صحياً وبدنياً بما يمكنهم من مواصلة در استهم في الجامعات اليابانية.
 - 6. يمكن معرفة تفاصيل أكثر عن المؤهلات من الموقع أدناه:
- https://www.studyjapan.go.jp/jp/smap_stopj-applications_teacher.html
- فترة المنحة: أكتوبر 2019 مارس 2021 (متضمنة ستة أشهر عبارة عن كورس تحضيري)

ملاحظات

- تتوفر إرشادات وإستمارات التقديم في الموقع أدناه:
- https://www.studyjapan.go.jp/jp/smap_stopj-applications_teacher.html
- كما تتوفر إستمارات طلبات التقديم لدى إستقبال سفارة اليابان بالخرطوم من الساعة التاسعة صباحاً حتى الثانية ظهراً حتى الخميس 31 يناير 2019. سيتم إخطار الذين يجتازون الفحص الأولي بموعد الإمتحان التحريري.
 - على الراغبين في التقديم إحضار إستمارات التقديم لسفارة اليابان في السودان متضمنةً:
- 1) استمارة طلب التقديم (أصل وصورة) مطبوعة أو مكتوبة بخط واضح، مع إرفاق صورتين فوتو غرافيتين بحجم صور جواز السفر.
 - 2) // إستمارة الجامعات التي يود المتقدم الإلتحاق بها (أصل)
 - 3) شهادة التفاصيل والشهادة الجامعية من آخر جامعة تمت الدراسة بها (صورتين)
 - 4) شبهادة قيد عمل (أصل وصورة)
 - خطاب توصية (أصل وصورة)
 - 6) شهادة صحية (أصل وصورة) (يتم تحميل إستمارة الشهادة الصحية من نفس الموقع الإلكتروني المذكور أعلاه)
 - 7) شهادة الميلاد (صورتين)
 - لا تقبل إستمارات طلبات التقديم النسخ بدون أصل. كل الوثائق المرفقة مع طلبات التقديم لا يمكن إسترجاعها.

للإتصال